
 

Protokoll från styrelsemöte nr 6 - 2019-2020 
 

Dag: Lördagen den 6 juni 2020 
 

Tid/ Plats: Kl 10 -12.00 utomhus vid Pumphuset   
 

Närvarande  Clas Gunnarsson  ordförande/ kassör  

Arly Jakobsen ledamot  

 Pär Svensson  ledamot 

 Roger Johnsson ledamot 

Lars Rosenhoff suppleant 

 Hans-Göran Hermansson suppleant  

 Jan Dahlström sekreterare 
  
 

1 Mötet öppnas 

2 Föregående protokoll  

 > Godkändes 

3  Rapporter  

 - Områdesansvariga efterfrågar en generell arbetsbeskrivning.   

  > Arly har tagit fram ett förslag. BESLUT att vi distribuerar underlaget till 

områdesansvariga och publicera på hemsidan från och med nu.   

 - Vägbulor. Roger ansvarar för att dessa kommer på plats senast lördag 18 april 

   > Är på plats, justeras vid behov, Roger ansvarar. 

- Arbetsgruppen för vatten och avlopp angående ersättare för Bosse Garton. 

  > Arbetsgruppen har tillfrågat Alex Jansson Nedre Tådås 57 som accepterat att ta över 

ansvar för vatten och avlopp från och med 1 januari 2021. Alex har inte möjlighet att 

ombesörja provtagning av vatten och avlopp då dessa skall göras dagtid. Arbetsgruppen 

finner kompletterande resurs för detta. BESLUT att erbjuda Alex Jansson uppdraget. 

     

 - Rapport från jobbet att lägga till spolpunkter och omkoppling av ledningsnätet för att få  

bättre fördelning av vattenförbrukning och trycket mellan Övre och Nedre Tådås och att 

komma åt att spola ledningarna primärt för Nedre Tådås 31-37 där vi haft problem med 

sediment.   

> Förändringen är genomförd allt funkar bra. Vattentrycket till de fastigheter som tidigare 

haft problem är nu bra. Vi har nu en bättre fördelning av vatten mellan Övre respektive 

Nedre Tådås 
  

4 Ekonomi  

> Vi har bra koll på ekonomin för 2019-2020, bokslut visas i underlaget till 

stämman.  

Senareläggning av stämman kommer att kunna hanteras utan fördebiteringar av 

medlemsavgifterna. 
 



5 Pågående arbeten 

 - Träd /område                      
   > Stämma av sly-röjningen med Hannagruppen.  

       - Hannagruppen kommer inte klara av och hjälpa oss just nu. Stefan Karlson Övre 

Tådås 55 är intresserad av att hjälpa till med detta. Stefan, Lars och Clas tar en diskussion 

om detta.  Rapport nästa möte.  

 
 
 

6 Kommande möten 

- BESLUT ytterligare styrelsemöte (nr 7) lördag 22 augusti med anledning av flytt av 

stämman.  
 

7 Aktivitetlistan  

 (Lista på vilka aktiviteter/arbeten som behöver åtgärdas) 

 - Vilka punkter ska läggas upp på listan? 

 - Ta fram en fastighetsgrupp? Hanteras inom styrelsen.  
 

8 Övriga frågor 

- Parkslide – mer info se: https://skane.naturskyddsforeningen.se/parkslide/ 

  Växer bakom brevlådorna Mellan Tådås.  

  > Lars tar kontakt med Margaretha Rossing Nedre Tådås 18. 

  > Har vi något skydd i vår försäkring?   Clas tittar på detta.  

  > Rapport nästa möte. 

- Medlem på Övre Tådås har byggt på gränsande allmänning till sin tomt 

  > Problemet är att en stig till allmänningen är blockerad. Roger och Clas pratar med 

fastighetsägaren för att finna en lösning. Rapport nästa möte. 

- Övre Tådås önskar kompletterande med nytt farthinder vid fastighet Övre Tådås 71 

  > BESLUT att införskaffa ytterligare ett hinder samt kompletterar befintliga där det 

saknas avslutningar.  Roger beställer. Rapport nästa möte. 

- Inköp av kylskåp till vattenverket. 

  > BESLUT vi köper inte in något nytt kylskåp till vattenverket.  

- Genomgång underlag till stämman lördag 29 augusti Kyrkans hus, Kållekärr. 

   > Valberedningen presenterade förslag för styrelsens samansättning 2020-2021.  

   > Handlingarna till stämman gicks igenom, skickas ut under kommande vecka 24 enligt 

föreningens stadgar. Kassör presenterade balans och resultaträkning tillsammans med 

bokslut för 2019-2020 och budgetförslag för 2020-2021. 

  > Styrelsen föreslår att medlemsavgiften ska vara förening tillhanda 30 september 2020. 

> Rörande avläsning av vattenmätare i fastighet. 

  BESLUT att lägga upp rutin för avläsning av vatten i respektive fastighet. Med start 

arbetsdagen hösten 2020 och arbetsdag våren 2021 skall avläsning ske tillsammans med 

respektive områdesansvarig. Denna rutin, höst och vår avläsning, skall genomförs med 

tre års intervall. Skälet är att det finns en differens mellan den mängd vatten som går ut 

från vattenverket och den mängd som medlemmar redovisar, det rör sig om ca 400 

kubikmeter som fattas vid avläsning. Styrelsen vill försäkra att samtliga räkneverk 

fungerar, är plomberade och inte är trasiga. 

 
  

9 Avslut 



 

 

Vid protokollet   Godkänt 

 

 

Jan Dahlström   Clas Gunnarsson 

Sekr    Ordf. 

 


